
Yrkande 
Regionstyrelsen 8 april 2025

Ärende: Minskade personalkostnader och dess konsekvenser, RS del i 
fullmäktigeuppdraget

Motiv

Förslaget som är framarbetat uppfyller de uppsatta målen att RS ska nå sin andel av 
sparbetinget. Det är bra. Det visar även på att det är fullt möjligt att fortsatt kunna minska på 
centraladministrationen trots hård retorik om motsatsen. Vi stödjer de förslag som är 
presenterade men anser att det är fullt möjligt att genomföra mer omfattande 
personalreduceringar inom centraladministrationen. 

Trots att kostnaderna för administrationen skulle minska motsvarande 100 tjänster, och trots 
att det råder restriktivitet vid nyanställningar, ökade antalet anställda med 148 totalt och med 
22 inom gruppen ledning, handläggare och administratörer (exkl medicinska sekreterare). Den 
1 september 2024 fanns det totalt 1400 tjänster inom denna gruppering. 2018 var det 1074 och 
efter 2019 tillkom cirka 100 tjänster i samband med sammanslagningen av regionförbundet. 
Självklart är många av dessa tjänster avgörande för att den regionala utvecklingen och 
sjukvården ska fungera men det är inte orimligt att eftersträva att man närmar sig de nivåer 
som fanns bara för några år sedan. Därför anser vi att en rimlig nivå är att utöver de 
presenterade åtgärderna arbeta fram dubbelt till med inriktning på centraladministrationen 
som inte jobbar patientnära. Sannolikt kommer det att krävas ytterligare åtgärder i det 
efterkommande steget. 

Yrkanden

Att Återremiss för att jobba fram ytterligare 30 mkr i kostnadsreducerande förslag.  

Att Om återremissyrkandet avslås bifall till förslaget
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